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12.04  Freya Van den Bossche, ministre: N'ayez plus peur: je le
ferai. Ce que je ne peux pas vous dire, c'est à quelle date
exactement. Je ne peux pas aller plus vite que les Régions. Elles ont
besoin de leurs statistiques, de leurs chiffres, pour évaluer le nombre
de chômeurs et je le comprends tout à fait. Ce ne sont donc pas que
des problèmes informatiques, ce sont des problèmes de chiffres,
nécessaires pour pouvoir mener une politique d'emploi. Dès qu'elles
auront terminé, j'agirai. C'est pour cela que l’on donne déjà la
possibilité au Roi de supprimer le contrôle chômage à un moment qui 
n'est toutefois pas encore défini. Ce sera, selon moi, le jour où toutes 
les Régions seront prêtes. C'est aussi à nous et aux parlementaires
de faire en sorte que les choses aillent vite dans les Régions.

12.04  Minister  Freya Van den
Bossche: Laat mij u geruststellen: 
ik zal er werk van maken, maar ik
kan niet sneller te werk gaan dan
de Gewesten.

12.05  Colette Burgeon (PS): Vous avez dit que ce ne serait pas
avant le milieu de l'année 2005. A mon avis, il ne faut donc rien
espérer avant l'été 2005.

12.06  Freya Van den Bossche, ministre: Non, mais je connaîtrai
plus ou moins les dates après la conférence interministérielle sur
l'emploi, à l'agenda de laquelle ce thème important est prévu. J'en
saurai un peu plus dans quelques semaines.

12.06 Minister  Freya Van den
Bossche: Ik zal er meer over
kunnen vertellen na afloop van de
interministeriële conferentie voor
werkgelegenheid.

12.07  Colette Burgeon (PS): Merci de me tenir informée.

L'incident est clos.
Het incident is gesloten.

13 Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Werk over "de aanwerving van
92 nieuwe inspecteurs voor de verschillende sociale inspectiediensten" (nr. 3839)
13 Question de Mme Sabien Lahaye-Battheu à la ministre de l'Emploi sur "l'engagement de
92 nouveaux inspecteurs pour les différents services d'inspection sociale" (n° 3839)

De voorzitter: Mevrouw Lahaye-Battheu, in ruil voor het tijdverlies dat het later stellen van uw vragen ons
gekost heeft, verzoek ik u zo beknopt mogelijk te zijn, 

13.01  Sabien Lahaye-Battheu (VLD): Mijnheer de voorzitter, mijn
vragen zijn tamelijk beknopt, dus ik denk wel dat ik het kort zal
kunnen houden. Mijn excuses overigens voor de vertraging.

Mevrouw de minister, inzake mijn eerste vraag, over de aanwerving
van de nieuwe inspecteurs, hebt u half september aangekondigd dat
de procedure van aanwerving bezig was. Die aanwervingen gebeuren 
in het raam van de aanpak van de sociale fraude, zoals het
zwartwerk. U hebt nog twee andere remedies in dat verband
aangehaald: het systeem van de dienstencheques en een beter
informatie-uitwisseling tussen de diensten.

Inzake die inspecteurs heb ik de volgende concrete vragen. Ten
eerste, hoever staat het met de procedure van aanwerving? Wanneer
zullen die mensen effectief aan de slag kunnen? In welke
buitendiensten zullen zij aan het werk gaan? Hoeveel inspecteurs zijn 
bestemd voor Vlaanderen, hoeveel voor Wallonië?

Ten tweede, er wordt een zware investering gedaan in een
informaticasysteem dat nu proefdraait. Wanneer zal de aanpassing
voltooid zijn zodat de databanken van de verschillende inspecties op
elkaar aangesloten zullen zijn? Wat is de kostprijs daarvan?

13.01  Sabien Lahaye-Battheu
(VLD): A la mi-septembre, la
ministre avait annoncé que le
recrutement de vingt-deux
nouveaux inspecteurs dans le
cadre de la lutte contre la fraude
fiscale était en cours. Où en est
actuellement cette procédure? A
quels services seront affectés les
nouveaux inspecteurs? Combien
seront affectés en Flandre et
combien en Wallonie?
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De voorzitter: Dat was voorbeeldig kort.

13.02 Minister Freya Van den Bossche: Mevrouw Lahaye-Battheu,
voor de sociale inspectie – dus voor de FOD Sociale Zekerheid, een
bevoegdheid van minister Demotte – komen er 25 sociale controleurs, 
12 sociale inspecteurs, en 2 strategische analisten. Voor toezicht
inzake de sociale wetten komen er 29 sociale controleurs en 8 sociale 
inspecteurs. Voor de studiedienst van de FOD komen er 2 juristen.
Als u wil, geef ik u schriftelijk de hele lijst, want ik heb zoveel
informatie voor u dat het moeilijk wordt alles ineens te noteren. Voor
toezicht op het welzijn op het werk komen er 5 artsen, 2 ingenieurs, 3 
industriële ingenieurs, 2 licentiaten scheikunde en 2 psychologen.

Wanneer zullen die mensen in dienst treden? Voor de 29 sociale
controleurs zal dat nog in december 2004 zijn. De tweede proef is
intussen zo goed als afgerond. Voor de 8 sociale inspecteurs gebeurt 
dat deels in januari. Dan begint de wervingsprocedure. De rest start in 
april via de bevorderingsprocedure. De juristen beginnen ook in
januari. Voor de geneesheren en de ingenieurs heeft Selor nog geen
examen georganiseerd. Ik schrijf een brief naar Selor om toch aan te
dringen op enige spoed omdat men nogal lang talmt met die twee
examens. De industriële ingenieurs zijn al gestart: een deel in juli en
een deel nu in het najaar. De licentiaten scheikunde zijn ook al in juli
gestart. De psychologen zijn gestart in september en oktober. Ik meen 
dat wij dus vrij goed zitten. De meesten zullen dus eind 2004 aan de
slag zijn en enkelen hier en daar begin 2005.

Inzake de verdeling over de directies, noem ik als u wil per gemeente 
op wie waar terechtkomt, maar misschien is het eenvoudiger als ik u
dat gewoon schriftelijk meegeef.

Ten slotte, is er binnen de sociale inspectie het Oasis–project, het
data-warehousing-project, om gerichte controles te doen. Die
databank is volgens mijn informatie sinds kort in productie genomen.

Er is ook een informaticaplatform dat onder mijn bevoegdheid valt,
naast dat onder minister Demotte. Het heet Genesis en wordt
geïmplementeerd in het raam van de betere samenwerking van de
sociale inspectiediensten. Het moet vooral toelaten de
controleprocessen van de vier grote inspectiediensten op elkaar af te
stemmen en via e-government-toepassingen beter te laten
voorbereiden om de dossiers sneller en efficiënter af te werken.

Er zitten twee modules in dat platform. De eerste module is er een
waarbij de inspectiediensten zicht krijgen op elkaars geopende en/of
afgehandelde dossiers – een soort synthetisch kadaster, zeg maar,
van de onderzoeken. Die module wordt al op 1 januari 2005 in gebruik 
genomen, dus heel binnenkort.

De tweede module wordt een jaar later in gebruik genomen. De
bedoeling hiervan is dat inspectiediensten op een geïntegreerde,
gebruiksvriendelijke en beveiligde manier allerlei databanken kunnen
raadplegen die hun eigen controleproces kunnen vergemakkelijken,
verrijken en ondersteunen. Het gaat over DMFA, Dimona en het
Rijksregister. De kostprijs van het volledige project wordt geraamd op 
3 miljoen euro.

13.02  Freya Van den Bossche,
ministre: Je communiquerai par
écrit à Mme Lahaye-Battheu les
chiffres relatifs aux inspecteurs qui 
sont entrés en service et à ceux
qui doivent encore être recrutés.
Certains occupent déjà leurs
fonctions, d’autres les occuperont
en décembre ou dans le courant
de l’année prochaine. En ce qui
concerne les médecins et les
ingénieurs, le Selor doit encore
lancer une procédure d’examen.
Je demanderai au Selor de faire
diligence.

Le projet de banque de données
OASIS, qui doit permettre d’opérer 
des contrôles ciblés,  est déjà en
production. M. Demotte est
compétent en la matière.

Il y a par ailleurs aussi la plate-
forme informatique Genesis qui
relève de ma compétence et qui
doit permettre d’harmoniser les
processus de contrôle des quatre
grands services d’inspection. Elle
comprend deux modules.

Le premier module, qui constitue
une sorte de cadastre synthétique
des études, sera opérationnel au
1er janvier 2005. Le second, dans
le cadre duquel est prévue la
consultation efficace de diverses
banques de donnée (DFMA,
Dimona, Régistre National), le
sera un an plus tard.

Le coût de l’ensemble du projet se 
monte à 3 millions d’euros.
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13.03  Sabien Lahaye-Battheu (VLD): Mijnheer de voorzitter,
mevrouw de minister, ik dank u voor het antwoord. Zou ik de lijst met
de gegevens kunnen krijgen?

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

14 Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Werk over "de taak van facilitator 
in de controle op de werklozen" (nr. 3949)
14 Question de Mme Sabien Lahaye-Battheu à la ministre de l'Emploi sur "la mission du facilitateur
dans le cadre du contrôle des chômeurs" (n° 3949)

14.01  Sabien Lahaye-Battheu (VLD): Mijnheer de voorzitter,
mevrouw de minister, veel jonge werklozen hebben de
oproepingsbrief van de RVA gekregen. Dat is de eerste fase van de
procedure ter activering van het zoekgedrag naar werk. Zij werden
hierbij uitgenodigd voor een onderhoud met een van de honderd
twintig facilitatoren. Voor de regio Ieper-Roeselare bijvoorbeeld, mijn
regio, werd evenwel slechts een facilitator aangesteld.

Daarbij heb ik de volgende vragen. Welke verdeelsleutel werd
eigenlijk gehanteerd bij het aanstellen van de facilitatoren? Waar
zitten zij verspreid? Zijn er voldoende facilitatoren voor het aantal
dossiers? Meent u dat zij de werkdruk zullen aankunnen? Welke
criteria werden bepaald ter beoordeling van de dossiers? Zijn dat de
criteria die wij gekregen hebben in het kader van dat controlesysteem 
of werden er specifieke criteria opgesteld? Kunt u mij daarover iets
meer vertellen?

14.01  Sabien Lahaye-Battheu
(VLD): De nombreux jeunes
chômeurs ont déjà été invités par
l’ONEm à participer à un entretien
avec un facilitateur. Quelle clé de
répartition a été utilisée lors de la
désignation de ces facilitateurs?
La région Ypres-Roulers s’est vue
attribuer un seul facilitateur. 

Pourront-ils traiter les dossiers
dans les délais? Sur quels critères 
se base-t-on lors de l'examen des
dossiers?

14.02 Minister Freya Van den Bossche: Mijnheer de voorzitter, er
zijn 100 facilitatoren, waarvan 26 in Vlaanderen, 58 in Wallonië en 16 
in Brussel. Er zijn ook een 15-tal coördinatoren. De verdeling over de
verschillende werkloosheidsbureaus van de RVA is gebeurd in functie 
van het aantal werkzoekenden van de doelgroep die men op dat
moment benadert, afhangend van het specifieke
werkloosheidsbureau. Als er in uw regio slechts een facilitator is
toegewezen, mevrouw Lahaye-Battheu, dan is dat wellicht goed
nieuws voor de 20- tot 30-jarigen in uw regio want dat betekent dat de 
werkloosheid er een stuk minder groot is dan in heel wat andere
regio’s.

Op basis van de berekeningen van de RVA zijn die 115 personen
voldoende om de dossiers tijdig te kunnen afhandelen. Het is dus echt 
op basis van hun prognoses dat we tot de aanwerving van precies dat 
aantal mensen zijn overgegaan. Om u een idee te geven, het
volgende. Van de eerste doelgroep ontvingen er in Vlaanderen 11.539 
personen een brief, in Wallonië 20.634 personen en in Brussel 6.240
in Brussel. Dat schetst al duidelijk de verhoudingen. Hieruit blijkt dat
er, zeker bij jongeren, een veel grotere werkloosheid is in Wallonië en 
vooral in Brussel, in verhouding tot het totale bevolkingscijfer. Men zal 
dit eigenlijk ook altijd terugvinden in de verdeling. Volgens mij is dat
de enige logische manier is om te werk te gaan, wetende dat de
werkdruk uiteraard hoger zal zijn waar er meer werklozen zijn.

14.02  Freya Van den Bossche,
ministre: Cent facilitateurs – 26 en
Flandre, 58 en Wallonie et 16 à
Bruxelles – et quinze
coordinateurs ont été engagés. Ce 
nombre a été déterminé sur la
base des projections de l’ONEm.
Les facilitateurs sont répartis en
fonction du nombre de
demandeurs d’emploi. Si un seul
facilitateur a été recruté dans votre 
arrondissement, on peut en
conclure que ce dernier recense
peu de jeunes chômeurs.

En Flandre, 11.539 personnes ont
été invitées à participer à un
entretien avec le facilitateur. A
Bruxelles, ils étaient 6.240 et en
Wallonie, 20.634. Les facilitateurs
ont été engagés selon la même
répartition.

14.03  Sabien Lahaye-Battheu (VLD): Mijnheer de voorzitter, ik dank 
de minister voor haar duidelijk antwoord.

Het incident is gesloten.


